

Referat af bestyrelsesmøde

Vedrørende:	Bestyrelsesmøde i Afdeling 35
Sted:	Fælleshuset Rønne 2
Dato:	Tirsdag den 28 februar 2023 kl. 18.30
Deltagere:	<p><u>Bestyrelsen:</u></p> <p><u>Lone Nim LN</u> <u>Hanne Sørensen HS</u> <u>Michael Alstrup MA</u> <u>Morten Møller MM</u> <u>Mogens Dalsgaard MD Referent</u></p> <p><u>Supplanter</u> <u>Christian Steffensen CS Fraværende</u> <u>Brian Pedersen BP Afbud arbejde</u></p>
Dagsorden:	<ol style="list-style-type: none"> 1. Velkommen til ny bestyrelsesmedlem og suppleant. 2. Underskrivelse af forretningsorden. 3. Evaluering af afdelingsmøde og opfølgning af parkeringsvagt. 4. Mødedatoer for bestyrelsen 5. Fordeling af ansvarsområder. 6. Eventuelt.
Punkt 1.	<p>Bestyrelsen byder bestyrelsesmedlem Morten og suppleant Christian velkommen. Vanen tro plejer suppleanter at deltage i bestyrelsesmøder. Det skal vedtages af bestyrelsen!</p> <p>Bestyrelsen besluttede at suppleanterne kan deltage i bestyrelsesmøder men uden stemmeret. Bestyrelsen håber at suppleanterne deltager i bestyrelsesmøderne.</p>
Pkt. 2:	<p>Underskrivelse af bestyrelsens forretningsorden. Forretningsorden blev underskrevet af de fremmødte bestyrelsesmedlemmer.</p>
Pkt. 3:	<p>Evaluering af afdelingsmøde og opfølgning af mødet vedr. parkeringsvagt efter 1 måneds erfaring.</p> <p>Afdelingsmødet blev afholdt med det største antal beboere der fik luftet deres meninger i en god tone. Desværre var der ikke indkøbt sodavand nok, det må vi huske til næste afdelingsmøde.</p> <p>Opfølgingsmøde vedr. erfaringer med p-vagt efter 1 måned.</p> <p>Her var der også et pænt fremmøde der fik mulighed for at få luftet deres ønsker og frustrationer. Der blev skrevet et referat med kommentarer, spørgsmål, svar og ønsker.</p> <p>Bestyrelsen tager stilling til ændringer af parkeringsreglerne som vil blive meddelt sammen med referatet fra mødet.</p>

	Mødet blev afholdt med deltagelse af direktør Pia, udviklingschef Torben og inspektør Rie.
Pkt. 4:	Mødedatoer frem til sommerferien. 28 februar 2023 kl. 18.30. 4 april 2023 kl. 18.30. 7 juni 2023 kl. 18.30. Blev godkendt. mødedatoer efter sommerferien besluttet på sidste best. møde inden sommerferien.
Pkt. 5;	Fordeling af ansvarsområder. Dagsorden og referater. MD Opsyn med vaskerier. MA Skovbrynets FB side. Alle Udeområder herunder borde/bænke. MM Legepladser og redskaber. MM Publicere referater i vaskerier og skabet på vaskepladsen. MA Biodiversitet i Skovbrynet i samarbejde med de grønne folk og Helle fra ØsterBO. LN og HS Fælleshuset. HS Henvendelser på afd. Mail til bestyrelsen. MD
Pkt. 6:	Evt. Der blev nævnt at der holder mange biler på Karl Bjarnhofvej i højre side ved indkørslen til Skovbrynet i hverdagen. Vi må tage kontakt til Vej og Park om problemet da privatskolen har udvidet deres elevantal og der kommer dagligt store lastbiler med trailer og store sættevogne der kommer med varer til de erhvervsdrivende på vejen. LN har haft første møde med ØsterBO og vores grønne mænd. Per og Claus kom med et rigtigt godt oplæg til biodiversitet i Skovbrynet. Det bliver spændene at se hvad udvalget bestemmer sig til 😊. Nærmere info følger. Ladestander i Skovbrynet. På afdelingsmødet besluttede beboerne at vi skal have ladestandere. Der er kommet et forslag til placering af 2 ladestandere i afdelingen. Der kommer et opslag fra ØsterBO for nærmere orientering.
	Afdelingsbestyrelsens E-mail adresse Oboafd35@bestyrmil.dk FB side: Skovbrynet – Vejle Øst Social vicevært Helle Hougård 27798584